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UPPBRYTNING AV KLASSER F-6 

Genom lokalmedia kan vi ta del av rapporter om oroligheter på en del grundskolor i Borås. Vi kan 
även konstatera att antalet incidentrapporter, kränkningsanmälningar samt anmälningar kring hot 
och våld ökat de senaste åren. En oroande uppgift är även att färre elever har behörighet att söka till 
gymnasiet när de slutar högstadiet.  

Något vi gemensamt ständigt återkommer till i debatten är vikten av trygghet för barnen genom 
deras skolgång. Trygghet har många aspekter och kan därmed innebära olika saker även när vi pratar 
om skolan. Något som verksamheten direkt kan påverka är dock trygghet vad gäller att hålla klasser 
intakta under skolgången vad gäller tiden mellan Förskoleklass till grundskolans år 6. Detta är en tid 
då mycket nytt händer i barnens liv, allt från skolstarten i sig när de kommer från förskolan till det 
stora steget som sker när de börjar mellanstadiet där de exempelvis inte längre har klasslärare och 
det egna ansvaret dessutom ökar. Detta är en tid då barnen utvecklas i sig själva, utvecklar sin sociala 
förmåga och finner sina gemenskaper.  

Att hålla klasser intakta i låg- och mellanstadieåldern kan vara positivt bidragande till att eleverna kan 
fokusera på skolarbetet istället för att fokus under denna tid behöver riktas mot att finna nya 
grupperingar, vänner och att finna sitt sammanhang de sociala gemenskaperna.  

 

Mot bakgrund av ovan vill jag fråga ansvarigt kommunalråd Anna Svalander (L): 

- Bedömer du att det är gynnsamt för barnens skolgång att klasser systematiskt ombildas under 
dessa år?  

 

 

 

Helena Ishizaki (KD) 

 

 

 

 

 

 

 

 


